
                                        Палестинский геноцид 

Позвольте мне сегодня отправить вам комментарий другого содержания в ответ 

на статью обозревателя, опубликованную под заголовком: «Почему Израиль 

будет побежден»! 

Никто сегодня не смеет осуждать и осуждать Израиль за Геноцид палестинцев, 

за огромные разрушения в Ливане и постоянные угрозы в адрес других стран 

Ближнего Востока, потому что с 1945 года и по сегодняшний день никто не 

наказал Германию за Холокост 6 миллионов человек. Евреи , за огромные 

разрушения, которые они причинили во многих странах Европы и России, в то 

же время никогда не подвергались санкциям за невыплату военных репараций и 

за все страдания, с которыми столкнулись многие десятки миллионов людей. 

Ни до сих пор ни от тогдашних держав-победительниц, ни от тогдашней Лиги 

Наций и т. д. Напротив, ко всеобщему удивлению, 6 мая 1955 года они даже 

присоединили Германию к НАТО, но это внезапное действие вызвало не только 

удивление многих восточноевропейских стран того времени, но и их 

немедленную реакцию в течение недели. 14 мая 1955 г. Создание Варшавского 

договора! 

По этим причинам сегодня ни ЕС, ни нынешняя ООН, ни НАТО, ни нынешние 

великие державы и США и т.д. они в состоянии осудить и ввести санкции 

против Израиля и его премьер-министра господина Нетаньяху, но с другой 

стороны они продолжают вооружать Израиль для продолжения геноцида 

палестинцев, выравнивания Ливана бомбардировками мирного населения и 

женщин и детей, а также продолжающиеся угрозы в адрес других стран 

региона. Потому что вышеупомянутое в первом абзаце - это самая Сильная 

Бумага и Оружие Израиля! 

Но Правду необходимо говорить, чтобы ее услышали, и это делает честь тем, 

кто борется за принципы и ценности. История учит, говорит сама за себя, это 

знания, которые делают людей сильными для настоящего и будущего. 

Эмоциональный интеллект ведет к эмпатии, и благодаря ему мы становимся 

лучше, психически здоровыми и ответственно мыслящими людьми. Я 

Мужчина, я Свободен! Любовь к Родине и Обществу – это Акт Свободы. Для 

этого человек должен постоянно думать. Аристотель сказал Филиппу II, когда 

царь македонян спросил его: «Учитель, чему ты учишь моего ребенка?», и 

Аристотель ответил ему всего двумя словами: «Думать»! 

                                    С уважением и уважением, 

Георгиос Эм. Димитракис 

( www . Статьи Джорджа Эм. Димитракиса) 

 

 

                                        Η Γενοκτονία των Παλαιστινίων  



Επιτρέψτε με να σας στείλω σήμερα ένα Σχόλιο διαφορετικού περιεχομένου, εις 

απάντηση του άρθρου κάποιου αρθρογράφου που δημοσιεύτηκε με τον τίτλο: «Γιατί 

το Ισραήλ θα ηττηθεί»! 

Ουδείς τολμά σήμερα να αποδοκιμάσει και να καταδικάσει το Ισραήλ για την 

Γενοκτονία των Παλαιστινίων, για τις τεράστιες καταστροφές εις το Λίβανο, και τις 

συνεχείς απειλές απέναντι των άλλων χωρών της Μέσης Ανατολής, διότι από το 1945 

ουδείς μέχρις σήμερον τιμώρησε την Γερμανία για το Ολοκαύτωμα 6 εκατ. 

Εβραίων, για τις τεράστιες καταστροφές που προκάλεσε εις πολλές χώρες της 

Ευρώπης και την Ρωσία, παράλληλα ποτέ δεν της επιβλήθηκαν κυρώσεις για την μη 

καταβολή Πολεμικών Αποζημιώσεων, και για όλα τα δεινά απέναντι πολλών 

δεκάδων  εκατομμυρίων ανθρώπων. Ούτε μέχρις σήμερα από τις τότε Νικήτριες 

Δυνάμεις, ούτε από την τότε Κοινωνία των Εθνών κ.λπ.  Απεναντίας προς έκπληξη 

όλων την 6.Μαίου 1955 ενέταξαν μάλιστα την Γερμανία και εις το ΝΑΤΟ, που η 

αιφνίδια όμως αυτή ενέργεια, όχι μόνο προκάλεσε τότε την έκπληξη πολλών  χωρών 

της Ανατολικής Ευρώπης, αλλά και την άμεση αντίδραση αυτών με την εντός μιας 

εβδομάδος, την 14.Μαϊου 1955, την Ίδρυση του Συμφώνου της Βαρσοβίας!  

Για τους λόγους αυτούς σήμερα ούτε η Ε.Ε., ούτε ο νυν ΟΗΕ, ούτε το ΝΑΤΟ, ούτε οι 

νυν Μεγάλες Δυνάμεις και οι ΗΠΑ κ.α. είναι  εις θέση να καταδικάσουν και να 

επιβάλλουν κυρώσεις κατά του Ισραήλ και του Πρωθυπουργού αυτής κ. Νετανάχιου, 

αλλά απεναντίας συνεχίζουν να οπλίζουν το Ισραήλ για την συνέχιση της 

Γενοκτονίας κατά των Παλαιστινίων, την ισοπέδωση του Λιβάνου με τους  

βομβαρδισμούς κατά αμάχων και γυναικόπαιδων και παράλληλα με την 

συνεχιζόμενη εκτόξευση απειλών απέναντι και άλλων χωρών της περιοχής. Διότι τα 

προαναφερθέντα εις την πρώτη παράγραφο είναι το πολύ Γερό Χαρτί και Όπλο 

του Ισραήλ! 

Η Αλήθεια όμως πρέπει να λέγεται για να ακούγεται, και είναι προς τιμήν εκείνων 

που μάχονται για τις Αρχές και Αξίες. Η Ιστορία διδάσκει, ομιλεί από μόνη της, είναι 

η γνώση που κάνει τους ανθρώπους δυνατούς για το παρόν και το μέλλον. Η 

συναισθηματική Νοημοσύνη οδηγεί εις την Ενσυναίσθηση, και μέσα από αυτήν 

γινόμαστε καλύτεροι, υγιείς ψυχικά και υπεύθυνοι σκεπτόμενοι άνθρωποι. Είμαι 

Άνθρωπος, είμαι Ελεύθερος! Η αγάπη προς την Πατρίδα και την Κοινωνία είναι 

Πράξη Ελευθερίας.  Για αυτό ο άνθρωπος οφείλει να σκέφτεται διαρκώς. Είπε ο 

Αριστοτέλης εις τον Φίλιππο Β', όταν ο Βασιλιάς  των Μακεδόνων τον ρώτησε: 

«Δάσκαλε τι διδάσκεις εις το παιδί μου;»,  και ο Αριστοτέλης του απάντησε με δύο 

μόνο λέξεις: «Να σκέπτεται» ! 

                                    Με εκτίμηση και σεβασμό, 

                                    Γεώργιος Εμ. Δημητράκης 

                        (www. Άρθρα Γεώργιος Εμ. Δημητράκης) 

 


